
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

黄文茜同学，毕业于 2020 年，凭着优异的成绩，杰出的领袖才能和一颗怜悯之

心，荣获了本年度的总理书籍奖。身为学长的她除了忙于应付课业，也在去年全国

进入阻断措施期间加入了送餐的义工队伍，把温暖送到有需要的家庭中。小小年纪

的她不仅懂事，而且谦虚有礼，是同学们的楷模，也是我校的骄傲。 

Wen Xi is a diligent and keen learner who always seeks opportunities to learn beyond her academic subjects. She is 

an all-rounder who is very motivated and always strived to achieve the best in all that she did. Besides her sterling 

academic results, she has also demonstrated great leadership skills when she served as the Head Prefect in 2020. 

During the circuit breaker period last year, she also set aside time to deliver food to needy families. Her care and 

compassion for others makes her a role-model for her peers. Chongfu School is very proud that Wenxi was awarded 

the PM Book Prize, a prestigious award at the 2021 Special Awards Presentation Ceremony. 

文茜，崇福学校以你为荣。希望你在人生的旅途上继续展翅高飞，实现你的梦

想。祝福你。                                                                               --符校长 

 
Congrats Wenxi! You are certainly deserving of the award. All the best to your future endeavours. 

-- Mdm Koh SG 

 

文茜，你从小就是一个彬彬有礼、懂事、勤奋的孩子，老师真为你今天的优异

成绩感到骄傲！在未来的日子里，希望你能够再接再厉、勇敢地追求梦想！ 

孩子，恭喜你！                                                                             --刘老师 

 

 
Wenxi, congratulations on winning the PM Book Prize! Your diligence, determination and dedication have 
paid off.  Wishing you all the best for your future endeavours!                                                      -- Mrs K Low                                                                                                      


